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خبـر پاسخگویی چند شهردار منطقه شیراز به شهروندان از طریق ۱۳۷ در هفته جاری

چهار شهردار منطقه شیراز در هفته جاری پاسخگوی مستقیم شهروندان از طریق سامانه ۱۳۷ هستند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، مدیران شهرداری هر ماه طبق جدول زمان بندی در قالب طرح »روی 

خط شهر« به صورت مستقیم و بدون واسطه پاسخگوی درخواست ها و سؤالات شهروندان هستند.
بنابه این گزارش، سعید معصومی شهردار منطقه ۱۰ روز یکشنبه ۱۰ مهرماه جاری پاسخگوی شهروندان از طریق سامانه ۱۳۷ هستند.

شهروندان گرامی همچنین می توانند مسائل و درخواست های خود را با شهرام سبزیان فرد شهردار منطقه ۱۱ در روز دوشنبه ۱۱ مهرماه و 
غلامرضا شهریاری شهردار منطقه ۳ در روز سه شنبه ۱۲ مهرماه جاری در میان بگذارند تا ایشان شنونده و پاسخگوی درخواست ها و سؤالات 

شهروندان باشند.

مدیر حج و زیارت فارس گفت: به مردم پیشنهاد می شود فیش های 
حج عمره خود را نگه دارند، زیرا فضا و شرایط به گونه ای است که 
نشان می دهد به زودی دفتر کنسولگری ایران در عربستان راه اندازی 

می شود.
در  که  خبری  کنفرانس  یک  در  زینلی  ایسنا،علیرضا  گزارش  به 
راستای سلسله نشست های پاسخگو برگزار شد، با بیان اینکه وظیفه 
ثبت نام و اعزام زائران به عربستان، سوریه و عراق منحصراً در اختیار 
موضوع  حاضر  حال  در  کرد:  عنوان  است،  زیارت  و  حج  سازمان 
محوری  زائر  به  محور  سهمیه  از  عالیات  عتبات  در  زائران  اعزام 
و  هوایی  پروازهای  تا  شده  موجب  مهم  اقدام  این  و  یافته  تغییر 
 سفرهای زمینی به صورت رقابتی و تکی و گروهی از استان ها انجام 

شود.
او با اشاره به وجود ۱۶۰ دفتر و شرکت زیارتی در فارس و ۲۷۰۰ 
اوایل  در  بار  نخستین  برای  افزود:  خصوصی،  بخش  کارگزار  نفر 
اما به دلیل شرایط حاکم  امسال، سفر به سوریه از فارس انجام شد 

فعلًا این پروازها تعطیل شده است.
مدیر حج و زیارت فارس همچنین با بیان اینکه حج و زیارت این 
استان، معین استان های کهگیلویه و بویراحمد، بوشهر و هرمزگان 
 ۹ قالب  در  فارس  از  نفر   ۱۲۰۰ امسال  تمتع  حج  در  گفت:  است، 

کاروان به مناسک حج اعزام شدند.
زینلی بیان کرد: با توجه به اینکه در حج امسال یکی از شرایط کشور 
عربستان برای پذیرش در مناسک حج، قرار گرفتن در سن زیر ۶۵ 

سال بود، تلاش داریم سال آینده با مذاکره، شرایط برای اعزام حجاج 
بالای ۶۵ سال نیز فراهم شود.

نبود  دلیل  به  و  تعطیل شده  از سال ۹۵  اینکه حج عمره  بیان  با  او 
تلاش ها  تمام  ندارد، گفت:  آن وجود  برقراری  امکان  کنسولگری 
معطوف به راه اندازی کنسولگری است، لذا به مردم پیشنهاد می شود 
فیش های حج عمره خود را نگه دارند، زیرا فضا و شرایط به گونه ای 
است که نشان می دهد به زودی دفتر کنسولگری ایران در عربستان 

راه اندازی می شود.
می شود  آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  فارس  زیارت  و  حج  مدیر 
فیش های حج عمره را تبدیل به سفرهای عتبات عالیات کرد یا خیر؟ 
گفت: نیازی به این تبدیل نیست چون در بحث عتبات محدودیت 
سهمیه وجود ندارد و از سهمیه محور به زائر محور تغییر یافته است.
زینلی همچنین یادآور شد: فیش های حج عمره قابلیت نقل و انتقال 

دارد.

مدیر حج و زیارت فارس:

مدیرکل گردشگری و زیارت استانداری فارس خبر داد؛

مجمع نخبگان گردشگری و زیارت 
در فارس راه اندازی شد

معاوناستاندارفارس:

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس با بیان اینکه مزایده 
کارخانه های آی تی آی و آزمایش مرودشت دنبال می شود، به بازدید 
اشاره کرد و گفت:  از کارخانه آزمایش  مهر ۱۴۰۰ رئیس جمهور 
داشتیم،  کارخانه  این  از  رئیس جمهور  سفر  از  پس  که  انتظاراتی 
تاکنون محقق نشده است و تصمیم به مزایده این کارخانه گرفته ایم.
افزود:  کارخانه آزمایش  ایرنا  با  ربانی زاده در گفت و گو  محسن 
در  و  کرده  ایجاد  اشتغال   ۴۰ تعطیلی، حدود  سال  چند  از  پس  هم 
خط  که  است  قرار  و  است  ایستاده  گازی  آبگرمکن  تولید  حال 
تولید کولر هم به خطوط تولید این کارخانه اضافه شود اما به دلیل 
شدن  فعال  برای  رئیس جمهور  سفر  از  پس  ما  که  انتظاراتی  اینکه 
این  مزایده  به  تصمیم  نشده  محقق  هم  هنوز  داشتیم  کارخانه  این 
کارخانه گرفته ایم و قرار است بانک ملت مراحل برگزاری مزایده 

را پیگیری کند.
کارخانه  درخصوص  شده  اتخاذ  تصمیمات  با  رابطه  در  ربانی زاده 
سفر  در  نیز  آی تی آی  کارخانه  وضعیت  گفت:  نیز  آی تی آی 
دادستان کل کشور به شیراز و جلساتی که با حضور استاندار فارس 
گرفته شد مورد بررسی قرار گرفت و از آنجا که کل کارخانه در 
رهن بانک ملی است مقرر شده که این کارخانه به مزایده گذاشته 
شود تا از این طریق مشکلات این واحد صنعتی برطرف و مطالبات 

کارگران و سهام داران پرداخت شود.
معاون استاندار فارس با بیان اینکه فعال شدن بنگاه های راکد استان 
در  جلساتی که  با  تا  هستیم  در تلاش  است، گفت:  دستورکار  در 

شهرک صنعتی و سایر شهرستان ها تشکیل شده، مشکلات مالی و 
فنی بنگاه ها برطرف شود و می توان گفت در ۶ ماه گذشته حدود ۹۰ 
کارگاه راکد فعال شد. بررسی و حل مشکلات بقیه بنگاه ها نیز در 
اولویت قرار دارد تا بتوانیم شاهد توسعه استان در این عرصه باشیم.

کارخانه آزمایش مرودشت هم که چند سالی از حرکت بازایستاده 
بود، به دنبال بازدید سرزده و دستور رئیس جمهور در جریان سفر 
استانی مهرماه ۱۴۰۰، در خردادماه ۱۴۰۱ فعالیت خود را با راه اندازی 
دارند که  تأکید  استانی  اما مسئولان  از سر گرفت  تولید  یک خط 

میزان اشتغالزایی این کارخانه باید به ۵۰۰ نفر افزایش یابد.
کارخانه آی تی آی )مخابرات راه دور( نیز از سال ۵۳ با همکاری 
شرکت nec ژاپن در شهر شیراز راه اندازی شد که ۱۶ سال تعطیل 
است و احیای این واحد صنعتی هم در دستور کار مسئولان استانی 

قرار دارد.

دانشگاه شیراز و سازمان جهاد کشاورزی 
فارس تفاهمنامه همکاری مبادله کردند

معاون اداره کل ارشاد فارس:
مجوز انتشار ۷۳۱ کتاب در فارس صادر شد

استاندار فارس:

استاندار فارس تأکید کرد: قانون درآمد پایدار در شوراها به جای 
بایگانی شدن به جد پیگیری شود.

به گزارش ایسنا، محمدهادی ایمانیه در جلسه شورای اسلامی استان 
با اشاره به اهمیت مشورت در امور، بیان کرد: حتی پیامبر  فارس 
اکرم )ص( که عقل کل است و خداوند هم به آن اشاره کرده است، 

به مشورت در امور اهتمام داشتند.
او ادامه داد: در حادثه احد اگرچه پیامبر )ص( نظر دیگری داشتند 

اما به احترام مشورت با یاران نظر آنها را پذیرفت.
هم  فن  و  علم  با صاحب  مشورت  خاطرنشان کرد:  فارس  استاندار 

به پیشبرد امور کمک می کند و آدمی احساس ارزشمندی می کند.
این نکته که تصمیم گیری و تلاش های بدون  با یادآوری  ایمانیه 
مکلف هستند  عنوان کرد: شوراها  بست می خورد،  بن  به  مشورت 
هم  راهکار  مردم،  نظر  از  برآمده  انتقادات  و  پیشنهادات  با  همراه 

ارائه کنند.
او خاطرنشان کرد: توقع مدیریت استان از اعضای شوراها این است 
که راهکارهایشان قابلیت اجرایی داشته باشند. البته برخی از مطالب 

که در استان قابل حل نیست در مرکز پیگیری خواهیم کرد.
استاندار فارس با تأکید بر اینکه شوراها باید رقابت مثبت بین خود 
و  تا هر شهر و روستا  استفاده کنند  رقابتی  از مزیت های  و  ایجاد 
بخش مزین به یک مزیت شود و در این صورت فارس یک گلستان 
خواهد شد، گفت: شوراها، ارائه الگوی مناسب با همکاری معاونت 

عمرانی استانداری فارس را در دستور کار قرار دهند.
ایمانیه با بیان اینکه قانون درآمد پایدار در شوراها به جای بایگانی 
شدن به جد پیگیری شود، خواستار پرهیز اعضای شوراهای شهر و 
روستاهای فارس از موقعیت خود برای منابع شخصی و خانوادگی 
شد و گفت: بی شک چنین مواردی موجب تزلزل در امور می شود و 

برکت هم از زندگی می رود.

محمود رضایی، معاون عمرانی استاندار فارس نیز در این جلسه با بیان 
اینکه براساس ارزیابی شوراها و شهرداری ها بخشی از نارضایتی های 
مردم به مسئله عملکرد ناصحیح در حوزه زمین مربوط است، گفت: 
در دوره جدید با جدیت باید به حل مشکلات حوزه انتخابیه پرداخته 

شود. 
او با بیان اینکه در اتفاقات فرهنگی مانند اربعین، شهرداری ها کمک 
کردند، افزود: سامانه ای برای شهرداری ها تعریف شده تا ارزیابی از 

عملکرد آنها انجام شود. 
تدوین  کرد:  عنوان  شوراها  از  انتظارات  بیان  با  همچنین  رضایی 
برنامه های ۵ ساله شهرداری ها و برش سال مورد توجه قرار گیرد. 
همچنین توجه به ساختمان های ایمن در استان فارس باید مورد توجه 

جدی باشد. 
معاون استاندار فارس با بیان اینکه مسکن و نهضت ملی مسکن از 
دیگر رویدادهاست که باید مورد توجه شوراها و شهرداری ها باشد، 
برای کار وجود دارد و شوراها  عنوان کرد: در تولید مسکن فضا 
زمینه کمک و همراهی کردند و هیچ محدودیتی  این  تاکنون در 

برای توسعه زمین در شهرها و شهرستان ها وجود ندارد. 
او ادامه داد: انتظار است شوراها و شهرداری ها برای شفاف سازی و 
کوتاه کردن فرایندهای اداری به سمت الکترونیکی کردن فعالیت ها 

بروند. 
در  نیز  فارس  استانداری  شهری  دفتر  سرپرست  اصنافی،  احسان 
این جلسه با بیان اینکه ۱۱۶ شورا در استان شکل گرفته و شورای 
شهرستان نیز شکل گرفته و اکنون زمان کار کردن است، افزود: 

۶۲۲ نفر عضو شورا داریم.
او با بیان اینکه یک سوم از عمر این دوره شوراها گذشته و باید 
از فرصت ها استفاده کرد، عنوان کرد: تلاش برای هدایت شوراها 
در قانون گذاری و نظارت است اما یکی از آفت ها ورود شوراها به 
مسائل اجرایی شهرها است که از موضوعات جدی و باید از طریق 

آموزش به شوراها کمک کرد. 
اصنافی همچنین با بیان اینکه از ظرفیت قانون گذاری شوراها باید به 
خوبی استفاده شود و شوراها وارد امور اجرایی نشوند، افزود: تدوین 
لایحه درآمد پایدار پیگیری می شود که وضع شورا و شهرداری ها 

را تغییر خواهد داد. 
ظرفیت های  کرد:  اضافه  فارس  استانداری  شهری  دفتر  سرپرست 
بودجه ای ۱۴۰۱ باید به خوبی پیگیری و از آن برای شهرها استفاده 

شود.

رئیس ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات فارس:
ستاد عتبات فارس ۸۵ پروژه هنری و صنعتی 

اجرایی شده است

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:


